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Vragen van het lid Roemer (SP) aan
de staatssecretaris van Verkeer en
Waterstaat over het uitknijpen van
busbedrijven door de overheid.
(Ingezonden 19 mei 2009)

1
Wat is uw mening over het bericht
dat de overheid de busbedrijven zo
ver uitknijpt dat de werkgelegenheid
en arbeidsvoorwaarden van het
personeel fors onder druk komen te
staan?1

2
Kunt u aangeven hoeveel, sinds 2000,
per jaar, subsidie er in totaal naar de
busbedrijven gegaan is, hoeveel
reizigersinkomsten zij binnen hebben
gehaald en hoe e.e.a. verdeeld is over
de verschillende concessies? Kunt u
hierbij ook aangeven welke
kwaliteitswinsten of -verliezen hier
tegenover staan? Wat is uw mening
over het beeld dat hieruit ontstaat?

3
Is het waar dat in sommige gevallen
de werkgelegenheid bij de
ondersteunende functies met
40 procent is afgenomen? Vindt u dit
nog acceptabel?

4
Bent u bereid te onderzoeken in
hoeverre buschauffeurs
geconfronteerd worden met
onrealistische rijtijden? Zo ja, welk
onderzoek gaat u hiernaar doen?
Zo nee, waarom niet?

5
Kunt u aangeven wat u gedaan heeft
met de analyse van de heer De Vries2,
die onder andere aangaf dat er geen
goede marktwerking in het
busvervoer bestaat?

6
Welke maatregelen gaat u nemen om
de arbeidsvoorwaarden en
werkgelegenheid van het personeel
van busbedrijven beter te
beschermen dan nu gebeurt?

1 De Telegraaf, 18 mei 2009.
2 Kamerstuk 23 645, nr. 218.
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